
Rada města Šlapanice

Z Á P I S  

z 37.  schůze Rady města Šlapanice,

která se konala dne 23.12.2019

od 16:00 hodin v kancelář i  starostky města Šlapanice

Pří tomni : Mgr. Michal  Klaška, J i ř í  Kopeček, Mgr . Kateř ina Migdau, Ing. Gabrie la 

Riegerová,  Mgr. Michaela Trněná

Omluveni: Ing. Bc. Mi lan Vdoleček

Číslo

bodu

Bod

Komentář

1. Zahájení a schválení programu 37. zasedání Rady města

Starostka zahájila schůzi rady města v 16 hodin a přečetla program dle pozvánky:

č. Bod jednání /  Předkladatel ,  Přizváni

1.
Zahájení  a schválení  programu 37. zasedání Rady města

Předkládá:  Mgr.  Michaela Trněná

2.
Př ipomínky k návrhu nového stavebního zákona

Předkládá:  Mgr.  Michaela Trněná

3.
Blok tajemníka

Předkládá:  Ing.  Bc.  Mi lan Vdoleček

4.
Činnost  komisí

Předkládá:  Mgr.  Michaela Trněná

5.
Závěr

Předkládá:  Mgr.  Michaela Trněná

Hlasování 

Pro: 5, Proti: 0, Zdrželo se: 0, Nehlasovalo: 0

Výsledek hlasování: Přijato

2. 1/37/RM/2019 Připomínky k návrhu nového stavebního zákona

Radě města jsou předkládány připomínky k připravovanému návrhu nového stavebního zákona dle 

podkladu SMO ČR, jehož jsou Šlapanice členem. Návrh nového stavebního zákona je 

v předložené podobě způsobilý výrazně zasáhnout do práva obcí na samosprávu, umožňuje 

upřednostnit soukromý zájem před veřejným, zavádí snadno zneužitelný princip automaticky 

generovaného rozhodnutí. Oslabuje pozici samosprávy v nejdůležitější oblasti územního plánování.

I. Rada města schvaluje

podání připomínek k návrhu nového stavebního zákona dle přílohy.



Hlasování 

Pro: 5, Proti: 0, Zdrželo se: 0, Nehlasovalo: 0

Usnesení: Přijato

3. Blok tajemníka

Není nic k projednání.

4. Činnost komisí

Komise územního rozvoje

• Informace o činnosti komise:

• Členové komise zpracovali zadání urbanisticko-dopravní studie. Studie bude sloužit jako 

koncepční dokument pro další rozvoj města. Komise doporučuje dokument důsledně 

koordinovat s přípravou návrhu ÚP, mj. v návaznosti na připomínky KUR k připravovanému 

návrhu ÚP (informace ke studii budou prezentovány zastupitelům na prac. jednání členy KUR 

7.1. 2020.) Komise doporučuje vypsat výběrové řízení na studii jako otevřené.

• Komise připravila rámcový návrh aktivit k zahájení diskuze s občany města k budoucímu 

rozvoji města pro rok 2020 (např. komentované prohlídky města, význam modrozelené 

infrastruktury apod.).

RM bere na vědomí informace o činnosti komise územního rozvoje

5. Závěr

Starostka ukončila jednání rady města v 16:55 hodin.

Mgr. Michaela Trněná

starostka

Mgr. Michal Klaška

místostarosta

Zapisovatelé: 

Bc. Zuzana Böhmová

referentka sekretariátu starostky


